
     Secretariaat:              

secretaris@kboheesch.nl 

Deken van de Cammenweg 38 

5384 LW Heesch 

 

 

Uitnodiging  

Algemene Ledenvergadering  

 

Beste leden,  

Graag nodigen wij jullie uit tot het bijwonen van de Algemene ledenvergadering op 
donderdag 11 april om twee uur (14.00 u) in Travee B van CC de Pas.  

 

Agenda:  

 

1. Welkom door de voorzitter Piet Ceelen 

2. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 13 april 2023. 

Deze hebben in de INFO van  mei 2023 gestaan.  Men kon hierop reageren  tot 31 mei 2023. 

Aangezien er geen reacties zijn gekomen zijn de notulen vastgesteld. 

3. Jaarverslag 2023 (bijlage) 

4. Financiële verantwoording door penningmeester (bijlagen) 

Vaststellen rekening 2023 

Balans 31-12-2023 

Verslag van de kascommissie over de rekening 2023 

Decharge verlenen aan de penningmeester 

Begroting 2024 

 5. Verkiezing kascontrole commissie  

Mieke van den Brandt is aftredend 

Jan Schuurmans blijft nog 1 jaar lid 

Mart Jenneskens was reservelid, wordt nu lid van de nieuwe kascommissie 

De vergadering benoemt een nieuw reservelid; leden kunnen zich aanmelden 

6. Bestuursverkiezing (bijlage) 

7. Beleidsplan 2024-2029 (bijlage) 

8. Jaarplan 2024 

9. Rondvraag  

10. Sluiting 
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Bijlage bij agendapunt 3: Jaarverslag activiteiten in 2023 van KBO Heesch  

 

Algemene inleiding 

Het jaar 2023 begon met een speciale bijeenkomst: op 2 januari heeft het bestuur samen met de kartrek-

kers het glas geheven om de terugkeer in de Pas te vieren. Na een jaar met vele omzwervingen kwam de 

KBO weer ‘thuis’. In de maanden daarna konden we als bestuur en leden wennen aan de nieuwe afspraken 

die gemaakt zijn. Op het einde van het jaar mochten we samen met het bestuur van de Pas constateren dat 

de aanloopproblemen opgelost zijn en dat we met vertrouwen 2024 kunnen ingaan. 

 

Leden:  

Aantallen op peildatum 01-01-2024  

Omschrijving aantal totaal   vrouwen mannen   nieuw beëindiging 

Gewoon lid 1022   598 424   97 73 

Erelid 1    1       

Gastlid 13   12 1       

Totaal 1036    610  426     

2 vrouwen t/m 60 jaar, 205 tussen 60 en 75 jaar en 403 boven de 75 jaar.  

3 mannen t/m 60 jaar, 130 tussen 60 en 75 jaar en 294 boven de 75 jaar.  

Reden beëindiging lidmaatschappen laatste jaar:    

Overlijden 41, opzeggingen 25, verhuizingen 7 

Jubilarissen:  

Afgelopen jaar  vierden 5 leden hun 25-jarig lidmaatschap van onze KBO; de voorzitter heeft hen de 

hierbij horende oorkonde en een bloemetje uitgereikt. 

Op 10 november werd Harrie Roelofs (o.a. kartrekker duofietsen) benoemd tot lid in de Orde van 

Oranje-Nassau. 

KBO-Brabant, Kring Bernheze:  

De contacten met de provinciale KBO-Brabant verlopen grotendeels via het bestuur van KBO Kring 

Bernheze. De kringraad Bernheze vergaderde op 26 mei en 27 oktober. Op 29 november was er een 

kringfeestmiddag voor bestuurders en hun partners in de Pas. 

Gemeentelijk ouderenbeleid:  

In de Overleggroep Ouderen Bernheze (OOB) zitten vertegenwoordigers uit de 6 kernen van Bernheze. 

Doel is invloed uit te oefenen op het gemeentelijk ouderenbeleid. Piet Ceelen vertegenwoordigde af-

gelopen jaar onze vereniging. De OOB komt een aantal keren per jaar bij elkaar om diverse aandachts-

punten te bespreken aangaande ouderen. Zij heeft 2 keer per jaar overleg met de betreffende wet-

houders. Aandachtspunten dit jaar waren met name huisvesting voor ouderen en Zorg en Welzijn van 

senioren in algemene zin.  

Contributie leden:  

De jaarcontributie bleef in 2023 onveranderd € 24,00, waarvan € 13,00 werd afgedragen aan KBO-

Brabant. Leden van andere afdelingen konden gast lid worden voor € 15,00. Per 1 januari 2024 wordt 

de contributie verhoogd met € 2,-. 

De noodzaak van deze verhoging wordt toegelicht door de penningmeester. 



Bestuur:  

Het bestuur hield afgelopen jaar elke maand een bestuursvergadering en een themabijeenkomst. Met het 

oog op het komende beleidsplan is in de themabijeenkomsten -naast het algemene beleid– gesproken 

over sociale veiligheid en ledenwerving en ledenbinding. In de bestuursvergaderingen is het dit jaar weer 

heel vaak gegaan over de gang van zaken rondom De Pas. Met het stichtingsbestuur van de Pas, de ge-

meente en Samen Heesch zijn bijeenkomsten geweest met de voltallige besturen naast regelmatig over-

leg met afvaardigingen.  

De overleggen m.b.t. De Misse 2,4,6 zijn opgestart en onze KBO participeert –als grootste gebruiker van 

de Pas– hier in. 

Er zijn veel gesprekken geweest met kandidaat bestuursleden om ze te bewegen als vrijwilliger actief te 

worden binnen de KBO. Dit heeft geresulteerd in drie vrijwilligers die naar voren zijn gestapt voor ons 

nieuwe bestuur. 

De vrijwilligersdag op 27 oktober -als jaarlijks terugkomend evenement bedoeld om alle vrijwilligers te 

bedanken voor hun inzet- werd gehouden in de Pas. De voorzitter fungeerde als quizmaster in een nostal-

gische quiz, waarmee mooie prijzen te verdienen vielen.  

Op 16 februari en 14 september organiseerde het bestuur een kennismakings-bijeenkomst voor nieuwe 

leden. 

Op 14 maart en 26 september was er een kartrekkersoverleg, om de kartrekkers bij te praten over de 

stand van zaken. 

Met het oog op een te formuleren beleidsplan voor de komende 5 jaar zijn er persoonlijke interviews ge-

weest met leden die zich het eerste halfjaar van 2023 hebben aangemeld. Er werden 36 mensen bena-

derd, waarvan 28 feitelijk deelnamen aan het onderzoek. Daarnaast werd een aparte bijeenkomst met de 

kartrekkers gewijd aan dit onderwerp en organiseerde het bestuur een algemene ledenbijeenkomst op 

14 november, waarbij ieder die dat wilde zijn mening kon geven over missie, visie en kernwaarden van 

KBO Heesch en wensen voor toekomstig beleid kon aangeven. 

Het bestuur verzorgde met een aantal vrijwilligers een informatiekraam tijdens de fitttestdagen  

(18-20 april) en de verenigingsmarkt (18 november). Voor deze manifestaties werd extra promotie-

materiaal ontwikkeld. Bij gelegenheid van de presentatie aan de sponsors van de duofietsen kwam KBO 

Heesch uitgebreid in beeld bij de plaatselijke TV-zender DTV. 

We hebben deelgenomen aan de RABO clubactie: dankzij de stemmen van 232 rekeninghouders was de 

opbrengst € 1.839,37. .  

Activiteiten 

Een groot aantal activiteiten ging ook dit jaar ‘gewoon’ weer door. Dan hebben we het over wekelijkse 

activiteiten als helpdesk, biljarten, de avondsoos, bridgen, fietsen, wandelen, nordic walking, jeu de bou-

les, sjoelen, rummikub, kaarten, keezen, en handwerken. Het koor Con Amore vierde op 7 september zijn 

10-jarig bestaan. Daarnaast kenden we vele minder frequente activiteiten zoals ‘Aan de praat’ (eenmaal 

per mand), ‘Aan tafel bij Gerda’ (aanvankelijk eenmaal per maand, later tweemaal per maand), de bingo 

(vijf keer per jaar), het bloemschikken (3 maal per jaar), en de fotoclub (elke maand). 

Nieuwe activiteiten waren Meer Bewegen voor Ouderen (begonnen met één groep, later twee groepen 

van verschillend niveau) en de dansavonden (elke maand). 

Een aparte commissie organiseerde in de maand augustus een achttal activiteiten voor de thuisblijvers: 

excursies, museumbezoek, filmavond, senioren-fitness en een fietstocht. 

Een activiteit die niet langer onder de paraplu van KBO Heesch valt is het darten. Na onze terugkeer in de 

Pas is deze groep ‘achtergebleven’ in ’t Vijfeijken en heeft ook geen kartrekker meer die banden onder-

houdt met het bestuur. 



Reizen en evenementen 

De reiscommissie heeft dit jaar een aantal dagtochten georganiseerd naar Brugge, Zaanse Schans, Giet-

hoorn en een meerdaagse reis naar Neukirchen. Samen met buurgemeente-KBO’s  zijn er dagtochten ge-

weest naar o.a. de Keukenhof, Assen en André Rieu. 

De evenementencommissie zorgde voor geslaagde feest(mid)dagen zoals het Lentefeest, de KBO-dag, het 

herfstfeest en de kerstbijeenkomst. Deze grote bijeenkomsten mogen zich verheugen op een grote be-

langstelling met tussen 200 en 300 deelnemers. 

 

Maatschappelijk betrokken 

Een groot aantal vrijwilligers van KBO zet zich in voor anderen, en niet alleen voor onze eigen senioren. 

Mensen met een beperking worden regelmatig -meestal elke week- door onze chauffeurs naar hun sport-

vereniging gebracht. Daarnaast zijn er heel veel vrijwilligers in de weer met de duofietsen. Dit jaar konden 

we vier nieuwe fietsen aanschaffen, omdat de oude zo intensief gebruikt waren, dat ze vervangen moes-

ten worden. De kartrekkers van de werkgroep wisten met sponsoractiviteiten het benodigde geld bijeen 

te brengen om de aankoop te bekostigen.  

De werkgroep lief en leed heeft vele bezoekjes afgelegd en bloemetjes bezorgd bij mensen die extra aan-

dacht verdienden vanwege ziekte of een jubileum. Nabestaanden van overleden leden krijgen een  

condoleancekaart.  

Verder kregen alle leden die een ‘kroonjaar’ vierden een felicitatie en een presentje – dit jaar waren dat 

er 124! 

Er werd een aantal themabijeenkomsten gehouden die ook open staan voor niet-KBO-leden.  

Verschillende onderwerpen kregen de aandacht: 

3 februari   Energiebesparing door dhr. Robben (kbo-lid) 

3 maart   VOA (vrijwillige ouderenadvieurs) en OCO's (onafhankelijke cliëntondersteuners) door  

   ONS welzijn 

14 april   Veiligheid in en rondom huis door KBO Brabant  

12 mei   Training voor kartrekkers: Omgaan met dementie in samenwerking met Dementie 

   vriendelijk Bernheze. 

10 november  Ouder worden is oké door Dr. Manders Oud-huisarts), Bert van de Wijdeven (schrijver) 

   en Alvin Wiggemansen van ONS welzijn 

 

Communicatie en ICT 

Dit jaar kwam de INFO weer 12 maal uit. Het maandblad heeft niet te klagen over gebrek aan kopij. Een 

nijvere redactie zorgt voor de samenstelling, een dertigtal bezorgers regelt dat er aan het begin van de 

maand een nieuw exemplaar van de INFO en de ONS (het blad van KBO-Brabant) bij iedereen  in de bus 

zit. 

De nieuwsbrief verschijnt altijd rond de 15e van de maand. In toenemende mate zijn leden geabonneerd 

op deze nieuwsbrief. Daarnaast kan iedereen 24 uur per dag de website raadplegen. Door de inzet van 

zeer toegewijde webbeheerders wordt de website dagelijks vernieuwd. Daardoor zijn de uitslagen van 

bridgen, het laatste nieuws,  foto’s van evenementen en belangrijke mededelingen en nieuwsfeitjes altijd 

beschikbaar. Als aanvulling daarop kan ook de Facebookpagina voor het doorgeven van informatie ge-

bruikt worden. 

lke maandagochtend zitten de vrijwilligers van de Helpdesk in de Creapas om mensen te helpen de weg te 

vinden in de digitale wereld. Regelmatig organiseert deze groep ook in samenwerking met de bibliotheek 

cursussen op het terrein van informatica en digitalisering. 



Bijlage bij agendapunt 4:  

Financiële verantwoording door penningmeester  

Aanbieding en toelichting  jaarrekening 2023  

en begroting 2024. 

 

Jaarrekening en balans 2023. 

Zoals elk jaar rond deze tijd bestaat onze INFO 

uit een hele brei van cijfers, bestaande uit de 

jaarrekening 2023, de eindbalans 2023 en de 

begroting voor het jaar 2024. De jaarrekening 

is het financieel verslag over het jaar 2023. 

Was er over het jaar 2022 nog een tekort van 

€ 3.328,36, het resultaat over het jaar 2023 

sluit met een positief resultaat van 

€ 4.521,61. Inderdaad een aanzienlijk verschil. 

Als je een cijfermatige analyse bekijkt dat zie 

je dat we ruim € 1.700,-- meer aan inkomsten 

hebben en dat we ruim € 2.600,- minder las-

ten hebben gehad. Globaal gezien is dit direct 

en indirect het gevolg van de overgang per  

1-1-2023 naar de Pas. Enerzijds waren we 

minder aan huren (van diverse locaties in 

2022) kwijt en anderzijds zagen we de aan-

tallen deelnemers aan diverse evenementen 

groeien (bijvoorbeeld Kerstfeest 2023) en 

daarmee de bijdrages van de deelnemers.  

Voor wie geïnteresseerd is cijfers verwijs ik 

naar de jaarrekening 2023 zoals u die in deze 

INFO vindt.  

Een opmerking hierbij: vanwege de her-

inrichting van de grootboeknummers in  

2023 is een cijfermatige vergelijking van de 

jaarrekeningen 2023 met 2022 niet goed  

mogelijk. In 2024 hebben we dit 

‘probleempje’ dus niet meer.  

De balans zal tijdens de jaarvergadering  

mondeling worden toegelicht. 



Begroting 2024 

In de loop van 2023 zijn de Pas en de KBO 

aan elkaar gewend geraakt en is er een 

geregeld overleg over diverse zaken die 

ons beiden aangaat. In de voorliggende 

begroting is derhalve uitgegaan van een 

hogere huur vanwege meer gebruik van 

de ruimtes in de Pas alsmede vergoeding 

van de gemeente en dus doorbetaling aan 

de Pas van diverse hulpmiddelen zoals ge-

luidsinstallatie en grote TV-schermen. Te-

vens is rekening gehouden met de afbouw 

van de gemeentelijke bijdrage a.g.v. het 

missen van barinkomsten. De afdracht aan 

KBO-Brabant is verhoogd met € 1,00 per 

lid. Zowel bij deze afdracht als bij de in-

komsten aan contributie is gerekend met 

1060 leden. De contributie zal worden ver-

hoogd met € 2,00 (en bedraagt dan € 

26,00) voor ieder die heeft aangegeven 

dat de contributie mag worden geïnd mid-

dels automatische incasso. Voor degenen 

die geen machtiging hebben afgegeven 

voor automatische incasso bedraagt de 

contributie dan € 30,00 per jaar.  Waar dit 

van toepassing was is voor de nieuwe ra-

ming rekening gehouden met aanpassing 

van prijzen etc. en nieuwe ontwikkelingen.  

Ben Krooshoop, penningmeester. 



Bijlage bij agendapunt 6: Bestuursverkiezing 

Volgens het rooster van aftreden zijn terugtredend  uit het bestuur: 

Piet Ceelen (voorzitter) en Mariet Jaspers (algemene zaken). Zij stellen zich niet herkiesbaar.  

Het bestuur is in overleg met twee kandidaten die hen kunnen opvolgen. In de nieuwsbrief van maart  

maken we hun namen bekend. 

Tinie van Nistelrooij fungeert al een tijdje als nieuwe secretaris. Hij wordt voorgedragen voor benoeming 

door de ALV. 

We blijven nog zoeken naar een bestuurslid Zorg&Welzijn. Krachtens het huishoudelijk regelement kun-

nen leden ook nieuwe bestuursleden voordragen. 



Bijlage bij agendapunt 7: Samenvatting (concept) beleidsplan 

Het gehele concept beleidsplan dat ter goedkeuring wordt aangeboden aan de ALV is elders op de web-

site beschikbaar.. Leden die een gedrukt exemplaar van het concept-beleidsplan willen ontvangen, kun-

nen dat melden bij Jack de Groot, communicatie@kboheesch.nl of 

telefoon 06-53769369. Het conceptplan wordt in kleine oplage gedrukt in afwachting van de vaststelling 

door de ALV. 

Samenvatting 

Als missie van de KBO Heesch voor 2024 tot 2029 geldt het volgende: 

De KBO Heesch heeft als missie het onderling ontmoeten, ondersteunen van individuele 

senioren, en behartigen van (collectieve) belangen van haar leden. 

Daaruit vloeit een zeer eenduidig onderschreven visie voort:  

De KBO is ván en vóór alle senioren. 

KBO Heesch hanteert een 15-tal kernwaarden, waarvan de voornaamste zijn: gastvrijheid, gezelligheid 

en ontspanning, (sociale) veiligheid, solidariteit en continuïteit, actief en inspirerend.  

De ALV is het hoogste orgaan en stelt het beleid vast, het bestuur voert dit beleid uit met behulp van 

bestuursondersteuners, kartrekkers en andere vrijwilligers. Taken en verantwoordelijkheden worden in 

de komende beleidsperiode vastgelegd in nieuwe statuten en een vernieuwd huishoudelijk regelement.  

Het bestuur spant zich in om op professionele wijze leiding te geven aan de vereniging, die als grote or-

ganisatie een factor van betekenis is in Heesch. Daar hoort helderheid bij over (gedrags)regels die we op 

specifieke terreinen gaan (her)formuleren (o.a. privacyreglement, redactie- en publicatiestatuut).  

Het bestuur onderhoudt contact met organisaties die zich ook inzetten voor de belangen van senioren 

in Heesch en is pleitbezorger voor de collectieve belangen bij lokale overheidsinstanties en bovenlokaal 

via KBO Brabant. 

Voor de komende periode heeft het bestuur een aantal speerpunten geformuleerd: 

•   Ledenwerving gericht op verjonging van ons ledenbestand 

•   Gedifferentieerd activiteitenaanbod voor de jonge en de oudere senioren 

•   Benutten van de capaciteiten van de leden (‘talentscouting’) 

•   Instellen van een commissie voor (sociale) veiligheid en aanstellen van een (of enkele) vertrouwens-

persoon(-personen) 

•   Instellen van een commissie die een mogelijk nieuwe naam voor de vereniging zal onderzoeken   

•   Aandacht geven aan het 70-jarig bestaan van KBO Heesch in 2025 

•   Financiële zelfstandigheid voor de diverse activiteiten 

•   Fondsenwerving als aanvulling op de contributie van de leden 

•   Stroomlijning van publicaties in onze bladen en digitale platforms 

•   Vergroting van digitale vaardigheden van de leden (Helpdesk, cursussen) 

Jaarlijks zal het bestuur de voortgang op deze punten evalueren.  

Niet alles hoeft in het eerste jaar gereed te zijn, maar het bestuur denkt in vijf jaar veel gerealiseerd te 

kunnen hebben.  
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